
Rada školy pri MŠ, SNP 27, 962 31 Sliač

Zápisnica z Rady školy konanej dňa 14.12.2019

 Prítomní:  Mgr. Andrea Bullová

                   Dana Zdechovanová

                   Lucia Múčková

                   Mgr. Jana Kmetíková

Ospravedlnení neprítomní: Iveta Ilčíková 

                                            Mgr. Saša Butášová Bidleňová 

Prizvaní: Mgr. Ingrid Majerová 

Program:   1. Privítanie 

                  2. Voľba zapisovateľa a overovateľa 

                  3. Kontrola uznesení

                  4. Prerokovanie a schválenie rozpočtu na rok 2020

                  5. Rôzne 

                  6. Záver 

1. Predsedkyňa rady školy všetkých prítomných srdečne privítala. Prítomných oboznámila s 
programom stretnutia.

2. Za zapisovateľa bola zvolená Mgr. Andrea Bullová. a za overovateľa Lucia Múčková.

3. Uznesenia z predchádzajúceho stretnutia boli splnené. 

4.  V ďalšom bode programu privítala predsedkyňa RŠ prizvanú pani riaditeľku Mgr. Ingrid
Majerovú. Pani riaditeľka informovala o návrhu rozpočtu na budúci rok. Návrh rozpočtu sa
robil na základe čerpania tohto roku. Navýšené sú položky na platy , odvody, čo vyplýva
z platnej legislatívy. Zvyšujú sa platy o 10 %  a tým sa navyšujú aj príplatky, na ktoré majú
zamestnanci  nárok  podľa  platnej  legislatívy.  Na  zasadnutí  finančnej  komisie  ,  kde  bola
obhajovať  resp.  vysvetľovať  navýšenie  rozpočtu  p.  hospodárka,  padol  návrh  z úst  pani
primátorky, preorganizovať resp. znížiť počet zamestnancov. Ako vysvetlenie bola podaná
informácia,  že  v MŠ  je  jedna  trieda  ako  poltriedka.  Keďže  p.  hospodárka  na  uvedenú
skutočnosť nevedela reagovať, o vysvetlenie celej situácie sa bola osobne informovať pani
riaditeľka u pani primátorky.  Na základe odôvodnení a vysvetlení  skutočnosti,  že s MŠ sú
všetky  4  triedy  s celodennou  starostlivosťou.  pani  primátorka  sa  vyjadrila,  že  uvedené
skutočnosti ešte zváži. Aj napriek tomu p. hospodárka musela pripraviť upravený rozpočet ,
krátený  o jednu  pracovnú  silu.  Uvedené  skutočnosti  p.  riaditeľka  konzultovala  aj



s metodičkou  Okresného  úradu  Mgr.  Luciou  Paškovou.  P.  riaditeľka  napísala  list
k upravenému rozpočtu s konkrétnou citáciou platnej legislatívy a vyjadrením nesúhlasného
stanoviska k navrhovanému opatreniu.  V prípade neúspešných rokovaní bude p. riaditeľka
vzniknutú  situáciu  riešiť  s radou  školy,  zvolaním  stretnutia  s rodičmi  a vyjadrením  sa  aj
príslušného okresného úradu. 

8. Na záver pani predsedkyňa RŠ všetkým pekne poďakovala za účasť. 

Rada školy prijala nasledovné uznesenia: 

1. Rada školy berie na vedomie návrh rozpočtu na rok 2020 / rozpočet ešte nie je schválený/. 

 

 V Sliači dňa 14.12.2019                   Zapísala: Mgr. Andrea Bullová

                                                           Overila: Lucia Múčková


